

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 10-01-2024 11:15:01 AM Subject: Announcement of the names of accredbrokers	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 10-01-2024 11:15:01 AM الموضوع: اعلان اسماء الوسطاء المعتمدين و الموظفين المخولين
In accordance with the provisions of Article 74 of the instructions for licensing and accrediting financial services and their regulation for the year 2005, kindly be informed that the announcement was published in the official newspaper on 10/1/2024	استنادا لأحكام المادة 74 من تعليمات الترخيص والاعتماد للخدمات المالية و تنظيمها لسنة 2005 نود اعلامكم انه تم نشر الاعلان في الجريدة الرسمية بتاريخ 10/1/2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar